
 

 

 

Zápis z jednání Výkonného výboru Jihomoravského a Zlínského kraje 

 

Termín: 15. 10. 2019 

Místo:  Golf Hotel Austerlitz (Na Golfovém hřišti 1510, 684 01 Slavkov u Brna) 

Čas jednání: 18:00 – 20:30 

Účast:  Petr Galasovský, Bedřich Chromek, Jan Krkoška, Pavel Rochovanský (18:15) 

Omluven: Jan Šťastník, Monika Chromá 

Sekretariát: Petr Šíma 

Metodik: Marek Zvalo 

Zapisovatel:  Petr Šíma 

Ověřovatel: Jan Krkoška 

 

 

Program jednání: 

1) Úvod, přivítání 

2) Zpráva z jednání regionálních sekretářů a zápis z VV ČF 

3) Materiály z komisí ČF 

4) Materiály z regionálních komisí 

5) Informace ze sekretariátu 

6) Nastavení rozpočtu 2020  

7) Regionální výběry – příprava akce 

8) Rozvojový plán regionu – vznik nových oddílů 

9) Informace ze školení sekretářů a rozhodčích 

10) Akce regionu (SportLIFE!, Olympijský park Brno) 

11) MSJ 2021 

12) Čerpání rozpočtu 2019 

13) Různé 

 

 
Ad1) Hejtman Bedřich Chromek přivítal všechny přítomné a zahájil jednání. 

 

Ad2) Petr Šíma představil hlavní body z jednání regionálních sekretářů: 

- Průběh a problémy začátku sezóny 

- Dotace z MŠMT 

- Upgrade informačního systému 

- Řízení regionálních složek 

         Petr Galasovský dále informoval o hlavních bodech z jednání VV ČF: 

- Regionální rozvojové plány 

- Agentura pro sport 

- Situace FBŠ Jihlava 



 

 

 

Ad3) Petr Galasovský dále informoval o hlavních bodech z jednání KRD 

- Plán práce komise 

- Rozpočet komise na rok 2020 

- Úpravy listin 

- Dodatečné školení rozhodčích 

Ostatní komise se nesešly. 

 

Ad4) K danému bodu nebyl žádný dotaz 

 

Ad5) Petr Šíma informoval o vypsaném výberovém řízení na pozici „Manažer regionu“. K datu jednání 

přihlášeno 17 kandidátů. Dne 23.října 2019 proběhnou osobní pohovory s vybranými kandidáty za účasti 

Jana Jírovského, Lukáše Laštovičky a Petra Šímy. Do konce října 2019 bude manažer vybrán, aby 

nejpozději k 1.1.2020 nastoupil na danou pozici.  

 

Petr Šíma informoval o školské soutěži pro základní školy – ČEPS Cup. V Jihomoravském kraji se 

přihlásilo 136 škol (103 kluků + 33 dívek), ve Zlínském kraji se přihlásilo 99 škol (73 kluků + 26 dívek). 

V součtu to je nejvíce škol napříč regiony. Zajímavostí je počet přihlášených škol v Uherském Hradišti, kde 

se přihlásilo 34 kluků a 19 dívčích družstev. 

 

Ad6) Členové RVV po delší diskuzi a přesunu 30.000,- na marketingovou akci „ Hlavně nezlobte“ oproti 

návrhu, rozpočet na rok 2020 přijali v poměru 4 pro/0 proti/0 se zdrželo.  

Rozpočet je koncipován jako vyrovnaný. 

 

Ad7) Jan Krkoška informoval, že se nepodařilo zajistit ubytovací kapacity ve Zlíně na regionální výběry 

starších žáků. Petr Šíma začal pracovat na změně místa konání výběrů, tyto výběry by se konaly v Brně, 

hala je zajištěna, nyní probíhají jednání o možnosti ubytování 120 lidí na kolejích VUT 

 

Ad8) Petr Šíma informoval o podaných projektech z interního programu podpory číslo 1. Projekty byly 

podány v termíny a týkají se florbalového rozvoje měst Kroměříž a Tasovic. Rozhodnutí o přidělení 

finančních prostředků na tyto projekty proběhne ke konci října. 

 

Ad9) Bylo vyškoleno 140 rozhodčích – plánují se ještě dvě školení rozhodčích (Hluk a Brno). Oproti loňské 

sezóně je vyšší chybovost v testech a proto cca 20 rozhodčích nemá licenci, poněvadž nenapsali opravný 

test 

K datu 15.10.2019 jsou vyškolení všichni sekretáři oddílů.  

 

Ad10) SportLife! – veletrh sportu v Brně v termínu 8.-10.listopadu 2020. ČF bude mít expozici v podobě 

hřiště a stánku.  



 

 

 

Olympijský park Brno – přesun bodu na další jednání RVV 

 

Ad11) Přesun bodu na další jednání RVV 

 

Ad12) Členové RVV berou na vědomí čerpání rozpočtu v roce 2019.  

 

Ad13) Členové RVV se dohodli na změně termínu příštího jednání a to z důvodu termínové kolize 

s jednáním VV ČF. Příští jednání RVV 20.11.2019 v Brně. 


